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PROTOKÓŁ
Z OBRAD XLVIII SESJI

RADY GMINY SORKWITY
z dnia 23 luty 2023r.
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PROTOKÓŁ
z obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Sorkwity

z dnia 23 luty 2023r.

Nagranie z XLVIII sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl

Początek posiedzenia godz.900.
Zakończenie obrad godz.958
Obecnych radnych 14 radnych
Nieobecnych: --- 1 radny ( J.Gałka)
Podjęto uchwały od Nr XLVIII/348/2023 do Nr XLVIII/354/2023

Porządek posiedzenia.
Dot. pkt. 1 Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta otworzyła XLVIII sesję Rady Gminy Sorkwity.
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Dot. pkt.2 Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad.

Przewodnicząca odczytała porządek obrad;
1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad.
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały nr XLVI/327/2022 z dnia 21 grudnia 2022r w sprawie uchwalenia WPF Gminy Sorkwity
na lata 2023-2032.

b) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2023r., uchwalonego uchwałą nr XLVI/328/2022 z dnia 21 grudnia
2022r.

c) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Sorkwity na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w
gminnej ewidencji zabytków.

d) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024.

e) przyjęcia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Wielkie Jeziora Mazurskie do roku 2030.

f) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy
Sorkwity na 2023r”.

g) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na
prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacji
przydomowej oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Sorkwity.

5. Interpelacje i wnioski radnych.
6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.
7. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie sesji.
Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jakieś wnioski o zmianę w porządku sesji. Z powodu ich braku przeszła
do kolejnego punktu Porządek obrad nie został zmieniony.
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Dot. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XLVII sesji

Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu. Poinformowała, że protokół jest
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się na stronie BIP Gminy Sorkwity.

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z ostatniej sesji.

Głosowanie jawne:
Głosowało - 14 radnych;

„za” – 14 radnych.
„przeciw” – 0 radnych

„wstrzymał się „- 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Dot.pkt 4 Podjęcie uchwał w sprawie:

a- zmiany WPF…

Skarbnik Anna Łuciuk- poinformowała o zmianach wWPF.

WWPF na lata 2023-2032 dokonane zostały zmiany wynikające z uaktualnienia i dostosowania wielkości budżetowych

do zmian wprowadzonych w budżecie na rok 2023.

W uchwale WPF zwiększa się dochody ogółem do kwoty 30875054,08 zł w tym: dochody bieżące do kwoty-

22934565,97 zł=, dochody majątkowe bez zmian w kwocie- 7940488,11. Zwiększa się wydatki ogółem do kwoty-

33964454,08 zł w tym wydatki bieżące- 23008879,44 zł, wydatki majątkowe - 10955574,64zł. Wzrost dochodów

wynika z wprowadzenia do planu dochodów środków z Funduszu pomocy Ukrainie oraz dochodów z tytułu opłaty

eksploatacyjnej od kopalin, zmniejszenie natomiast nastąpiło w pozycji dotacje na podstawie decyzji wojewody

Warmińsko-Mazurskiego.

Planowany deficyt ie uległ zmianie. Przychody i rozchody ulegają zmianie ze względu na planowaną konsolidację
kredytów przez Gminę Sorkwity. Przychody po zmianach wynosić będą - 8365767 zł, rozchody budżetu - 5276367 zł.
Wykaz przedsięwzięć w WPF nie ulega zmianie.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” - 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.
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b- zmiana budżetu.....

Skarbnik Anna Łuciuk- poinformowała o zmianach w budżecie.
Budżet Gminy po zmianach wynosi:

- dochody - 30.875.054,08 zł
w tym: dochody bieżące - 22.934.565,97 zł

dochody majątkowe - 7.940.488,11 zł

- wydatki - 33.964.454,08 zł
w tym : wydatki bieżące - 23.008.879,44 zł

wydatki majątkowe - 10.955.574,64 zł

Przychody budżetu w wysokości 8 365.767,00 zł, rozchody w wysokości 5.276.367,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 7.

Limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów wartościowych
zaciąganych na:
1) Sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 500.000,00 zł.

2) Spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów 4 875.000,00 zł .

Określa się łączną kwotę pożyczek udzielonych w roku budżetowym 2023 w wysokości 101.367,00 zł.
Określa się łączną kwotę poręczeń i gwarancji udzielonych w roku budżetowym 2023 w wysokości 0,00 zł.

Zmian dochodów w budżecie gminy Sorkwity dokonano w rozdziałach:

75095 – kwota dochodów w wysokości 1029,30 zł stanowi wartość odszkodowania uzyskanego od ubezpieczyciela
sprawcy za uszkodzone ogrodzenie przy budynku urzędu Gminy Sorkwity.

75618 – zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 30 000,00 zł związane jest z wpływem zwiększonych
dochodów z tytułu opłaty eksploatacyjnej od kopalin.

80195 – zmiana planowanych dochodów w rozdziale o 12 711,00 zł związana jest z wprowadzeniem planu
środków z Funduszu Pomocy Ukrainie na wydatki związane z edukacją uczniów będących uchodźcami
wojennymi z Ukrainy.

85230 – zmniejszenie planowanych dochodów w rozdziale o 32 444,00 zł związane jest ze zmianą planowanej
dotacji na 2022r. z budżetu państwa, przekazywanej za pośrednictwem Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie.
Dotacja przeznaczona jest na realizację rządowego wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu”.

90019 – wprowadzenie dochodów w kwocie 10,12 zł, stanowi zwrot niewykorzystanej dotacji za 2022r. przez Urząd
Miejski w Mrągowie.

Zmian wydatków w budżecie Gminy Sorkwity dokonano w rozdziałach :

70005 - kwota zwiększenia planu wydatków o 10.000,00 zł wynika z konieczności zabezpieczenia planu na opłatę
ubezpieczenia mienia Gminy Sorkwity za 2023r.

75011,75095 – zwiększenie planowanych wydatków w rozdziałach nastąpiło przede wszystkim ze względu na
wprowadzenie do planu wydatków kwoty 11.000,00zł na zabezpieczenie znacznie wyższych opłat za
funkcjonowanie programów informatycznych w USC. . Pozostałe zmiany wynikają ze zwiększenia planu
wydatków na remonty i zakup usług.

80101,80103,80104,80107,80150,80195 – zwiększenie planu o kwotę 18 754,00 zł wynika z wprowadzenia do planu
środków z Funduszu Pomocy Ukrainie na wydatki związane z edukacją uczniów będących uchodźcami
wojennymi z Ukrainy w kwocie 12 711,00zł. Ponadto w związku z rozliczeniem dotacji na wychowanków
przedszkoli należy zwrócić niewykorzystaną część dotacji przedszkolnej w rozdziałach 80103 i 80104 ,
dokonano również przesunięć pomiędzy rozdziałami w wyniku rozliczenia ZFŚS nauczycieli.

85230 – zmniejszenie planowanych dochodów w rozdziale o 32 444,00 zł związane jest ze zmianą planowanej
dotacji na 2022r. z budżetu państwa, przekazywanej za pośrednictwem Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie.
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Dotacja przeznaczona jest na realizację rządowego wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu”.

90013 – w rozdziale kwotę 1 200,00 zł przeniesiono z wydatków na usługi, na wydatki związane z zakupem
wyposażenia w postaci dwóch kojców dla psów, ponieważ kwota zabezpieczona wcześniej okazała się nie
wystarczająca po rozeznaniu cenowym.

Ponadto należy zaznaczyć , iż zwiększeniu o kwotę 4 976 367,00zł zł ulegają przychody i rozchody budżetu
gminy zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały. Zwiększenie spowodowane jest tym, że Gmina
Sorkwity planuje konsolidację zadłużenia poprzez spłatę dotychczasowych kredytów w kwocie 4 875 000,00
zł pożyczką na korzystniejszych warunkach (marża mniejsza około 0,8%). Ponadto Gmina Sorkwity
zamierza udzielić pożyczki w kwocie 101 367,00 zł jednemu ze stowarzyszeń , pożyczka ma być spłacona
jeszcze w 2023r., a więc planowana jest po rozchodach i przychodach.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

C- Określenia zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie....

W związku z tym, iż art. 81 ustawy o ochronie zabytków(Dz. U. z 2022r. poz. 840) umożliwia jednostkom
samorządu terytorialnego udzielanie dotacji na ochronę zabytków Gmina Sorkwity postanowiła podjąć niniejszą
uchwałę trybową , która umożliwi w przyszłości , w miarę posiadanych w budżecie Gminy Sorkwity środków,
udzielanie dotacji na prace konserwatorskie , restauratorskie lub roboty budowlane związane z zabytkami na
terenie Gminy Sorkwity.

Nadmieniam, iż uchwała została uzgodniona z Prezesem Urzędu Ochrony Konkurencji
i Konsumentów, który nie zgłosił zastrzeżeń do przedmiotowego projektu uchwały, oraz została przesłana do
Ministra Rolnictwa, gdzie również została zaopiniowana pozytywnie

.
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.
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D- Funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym oraz art. 2 ust. 1 ustawy z dnia
21 lutego 2014r. o funduszu sołeckim Rada Gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków
stanowiących fundusz sołecki do dnia 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy, którego dotyczy, podejmując
uchwałę w której wyraża zgodę lub nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. W Gminie Sorkwity
funkcjonuje 20 sołectw. Wyrażenie zgody na utworzenie funduszu sołeckiego wiązałoby się ze znacznym
rozdrobnieniem środków przeznaczonych na realizację przedsięwzięć, których realizacja ma kluczowe znaczenie dla
funkcjonowania społeczności lokalnej. W celu ich realizacji, przy dużym udziale środków zewnętrznych konieczna jest
koncentracja środków budżetowych. Jednocześnie należy zaznaczyć, iż wzorem lat ubiegłych, pomimo nie
uchwalenia funduszu sołeckiego wnioski radnych i sołtysów ujęte w projekcie budżetu będą realizowane
w zależności od możliwości finansowych Gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

E- Przyjęcia Strategii Rozwoju Funkcjonalnego WJM do roku 2030.

Podjecie uchwały związane jest z realizacja zapisu ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju przez organ
stanowiący samorządu terytorialnego. Strategia została zatwierdzona uchwała nr IV/01/2022 z dnia 21.12.22r. przez
Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia WJM. Program powstał przy współpracy samorządów lokalnych
skupionych wokół idei rozwoju i promocji Krainy Wielkich Jezior mazurskich, w pracach brali udział także
przedstawiciele Gminy Sorkwity. Program ma na celu zwiększenie rozwoju Gminy Sorkwity i podejmowanie
przedsięwzięć w oparciu o zasoby własne jak i pojawiające się możliwości wsparcia zewnętrznego.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radny

Uchwała została podjęta.
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F- Przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi......

Rada Gminy w drodze uchwały corocznie do dnia 31 marca określa program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt, co ma przyczynić sie do bezdomności zwierząt. Projekt przedstawiony radzie
został przekazany do zaopiniowania przez Powiatowego lekarza Weterynarii w Mrągowie, organizacjom społeczny,
których celem działania jest ochrona zwierząt oraz zrządcom i dzierżawcom obwodów łowieckich z terenu gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

G- Określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia...

Podjęcie przedmiotowej uchwały ma na celu wprowadzenie zmian określających wymagania wobec

przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia na działalność związaną z opróżnianiem zbiorników

bezodpływowych lub osadników z przydomowych oczyszczalni ścieków w zakresie pozbywania się nieczystości

ciekłych. Zgodnie z nowo obowiązującym brzmieniem art. 7 ust.1 pkt 2 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu

czystości i porządku w gminach zezwolenie udzielane decyzją właściwego wójta, burmistrza lub prezydenta miasta

będzie wymagane dla działalności polegającej na opróżnianiu nie tylko zbiorników bezodpływowych , lecz także

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków (oba te rodzaje działalności obejmują także transport

nieczystości ciekłych). Przedsiębiorcy dotychczas opóźniający zbiorniki bezodpływowe będą zatem również

uprawnieni do opróżniania osadników instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków, a właściciele obowiązani do

gromadzenia i usuwania z terenu nieruchomości osadów ściekowych będą jednocześnie zobowiązani do zawarcia

umów z odpowiednim tzn. posiadającym takie zezwolenie podmiotem. W powyższej uchwale uwzględnia się opis

wyposażenia technicznego, zabiegi sanitarne i porządkowe oraz miejsca przekazywania nieczystości ciekłych z

działalności związanej z opróżnianiem nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych lub przydomowych

oczyszczalni ścieków i ich transportem. W nowym stanie prawnym przedsiębiorcy mogą prowadzić albo działalność w

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, albo wyłącznie działalność w

zakresie opróżniania osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych,

albo też łącznie działalność w obu zakresach ( oraz w każdym przypadku transportu nieczystości ciekłych). Tych

samym to przedsiębiorcy prowadzący lub rozpoczynający działalność w powyższym zakresie decydują, czy chcą

prowadzić tą działalność w pełnym zakresie, czy tylko w odniesieniu do jednego z rodzajów.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.



8

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radny

Uchwała została podjęta.

Dot.pkt.5 Interpelacje i wnioski radnych.

Radna M.Plichta- zwrócić się do wykonawcy drogi S16 o odmalowanie przejścia dla pieszych na wysokości wjazdu
do sklepu Mardi. Uprzątnięcie zakrzaczeń na ul. Plażowej.
Radna M.Gałązka- opracować regulaminy imprez gminnych. Kiedy będzie przetarg na kruszywo i kiedy ruszy remont
dróg gminnych?
Radny S.Książkiewicz- zwrócić się do właściciela działki na której stał przystanek o uprzątniecie bali i kłód po
rozebranym płocie, które leżą w pasie drogowym.
Radny Z.Duda- czy będzie realizowana inwestycja II etapu remontu drogi Rozogi-Rybno?
Radny M.Zembowski- zgłosić do PZD poprawę, załatanie dziur droga do Surmówki.

Ad.6 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje

Wójt Józef Maciejewski odpowiedział, że urząd wystąpi z pismami w sprawach ww. dróg. Zakrzaczenia będą
uprzątnięte przez ZGKiM , który wykorzysta to na zrębki.
Odnośnie właściciela działki po przystanku, urząd skontaktuje się w tej sprawie z właścicielem.
Droga Surmówka- pismo zostało wysłane do PZD, ale ponowimy prośbę.
Przetarg na kruszywo został rozstrzygnięty, naprawa zacznie się jak tylko warunki pogodowe będą sprzyjające.
Regulaminy impres gminnych- odbyło się spotkanie Dyrektora GOKu z Sołtysami, niestety nieliczni przybyli. Dyrektor
pilotuje sprawę.

Dot.pkt.7 Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami

Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 4 zarządzenia i przygotowano 6 projektów
uchwał.

Kolejno Wójt uczestniczył w:

27-29.01- działaniach związanych z WOŚP w Sorkwitach
02.02- w Banku Spółdzielczym wWęgorzewie w sprawie konsolidacji pożyczek Gminy Sorkwity
03.02- przekazaniu obowiązków służbowych komendantów WOSZK wMrągowie
07.02- spotkaniu roboczym z Dyrektorami Szkół Sorkwity i Warpuny oraz rocznej odprawie w KPP wMrągowie.
10.02- przekazaniu samochodu pożarniczego dla KPPSP wMrągowie, gdzie swój wkład miała także nasza Gmina.
11.02- spotkaniu i wręczeniu podziękowań dla uczestników Finału WOŚP
13.02- spotkaniu w sprawie transportu publicznego w Starostwie Powiatowym w Mrągowie.
14.02- spotkaniu w LGD Mazurskie Morze w Orzyszu oraz I spotkaniu roboczym związanym z FKM.
16.02- konferencji w bibliotece Uniwersyteckiej w Olsztynie.
20.02- otwarciu ofert na realizacje inwestycji oczyszczalni ścieków w Sorkwitach.
21.02- podpisaniu umowy w Urzędzie Marszałkowskim na dofinansowanie placów zabaw dla przedszkoli.

Dot.pkt 8 Sprawy różne

Sekretarz M.Rzekanowska odczytała pismo Prezesa Sądu rejonowego w Mrągowie w sprawie zapewnienia pracy
osobom skazanym prawomocnym wyrokiem.

Radny Z.Duda zaptał ile jest planowanych osób na prace społecznie użyteczne.
Kierownik Gops D.Banaszewska odpowiedziała,że wniosek był na 25 osób ale przyznano miejsca dla 10 osób na
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okres od kwoetnia - września.

Dot.pkt.9 Zamknięcie sesji

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta zamykam XLVIII Sesję Rady Gminy Sorkwity.

Protokół sporządziła:
Magdalena Krawczyk

Przewodnicząca Rady Gminy
Mariola Plichta


